



خلال شهر رمضان المبارك، إشتري خط آسياسيل بـ ٥ دولارات  
وأحصل على ٣٠ دولارات مجاناً عند إعادة التعبئة مرتين.



www.asiacell.com مركز خدمة المشتركين على الرقم ١١١



## UNITED NATIONS CHILDREN'S FUND, IRAQ COUNTRY OFFICE, BAGHDAD

The United Nations Children's Fund Iraq Country Office, seeks qualified and experienced candidates for the following posts based in Baghdad.  
**(Only nationals of Iraq are eligible to apply)**

### RE-ADVERTISEMENT

Post Title: Administrative Officer (NO-A / Fixed Term) - Duty Station:  
Baghdad/Iraq - VACANCY NOTICE NO: HR / VN / 09 / 05

### Purpose of post:

Under the close supervision of the Administrative & Accounts Specialist (L3), assists in the management of all administrative services of Baghdad Office.

### Minimum Requirements

Education: University degree in Business Administration or related subject. **Experience:** One year of practical professional work experience in the field of general office administration, especially in the areas of transportation management, travel, customs and protocol arrangements. Experience in an international organization is desirable. **Computer:** Computer skills, including internet navigation and various office skills applications. **Language(s):** Fluency in English and Arabic

### Remarks:

Applications together with detailed CV's should be submitted to: [iraqrecruite@unicef.org](mailto:iraqrecruite@unicef.org) no later than **26 September 2009** Applications which do not meet the specified minimum requirements or are received after closing date will not be entertained. For more details, please visit our website: <http://www.iraqchildren.net>

UNICEF IS COMMITTED TO GENDER EQUALITY IN ITS MANDATE AND ITS STAFF.

WELL QUALIFIED CANDIDATES PARTICULARLY FEMALES ARE STRONGLY ENCOURAGED TO APPLY (Only short-listed candidates will be notified). UNICEF IS A NON-SMOKING ENVIRONMENT



## جمهورية العراق المفوضية العليا المستقلة للانتخابات كۆميسونى بالآى سه ربه خوى هه لَبزارد نه كان The Independent High Electoral Commission

### International Public Tender

#### Announcement Tender no. (13/I/P/2009)

The Independent High Electoral Commission of Iraq (IHEC) invites all the International qualified and specialized companies in the plastics industries to express their interest in provision (100000) one hundred thousands ballot box according to the CIP including Customs duties to submit their bids to the IHEC.

#### Tender Documents and specifications:

The tender documents and technical specifications can be obtained from Tenders & Contracts Department against irrevocable amount of (500000) ID the following conditions below should be considered. Partial bids shall not be accepted for the required goods and services from the bidding companies.

#### Timetable and Provisions:

- Bids must be submitted from the bidding companies to the IHEC building according to the IHEC address listed below in sealed envelope no later than (1)hour pm. Baghdad time, on Tuesday dated on (29/9/2009). Bids after the deadline shall be rejected.
- the bidder should provide IHEC, procurement department in case of submitting the bid, the details of the authorized person one day prior to the date of delivering the bid or opening the bids, in order to obtain the approval for their entrance into the IHEC building, in the International zone according to the IHEC address listed below.
- Bids might be sent also via the registered mail (TNT, DHI, FEDEX...). IHEC is not committed to receive any bids send via the registered mail after the closing date of the bids box even if the delay reason was the mail office.
- Bids might not be sent by email, fax, or internet route. Any bids send via email, fax or internet route will be rejected.
- Bids Opening Committee shall open the bids in an open process in the presence of the representatives of the joint venture companies at (10.)am hour Baghdad time, on Wednesday dated on( 30/9/2009) . The bidders shall be notified in due time if there is any changes in the date of bids opening sessions.
- Evaluation & Awarding Committee of Bids shall award the tender in closed session to the most qualified supplier according to the Iraqi rules of tenders & contracts. The supplier shall be notified of the results thereafter.
- IHEC is not committed to accept the lowest offers by virtue of the General Contracts Implementation Instructions no (1) of 2008. Awarded company shall bear the wages of publishing and advertisement.

Address: (Tenders & Contract Department, Independent High Electoral Commission of Iraq (IHEC), International Zone (in front of Council of Ministers Secretariat), Baghdad, Iraq.)

Email: [tender.depihec@gmail.com](mailto:tender.depihec@gmail.com)

Website: [www.ihec.iq](http://www.ihec.iq)

Mobil no. 07712345692 M 07712345669 M 07806848082



## جمهورية العراق المفوضية العليا المستقلة للانتخابات كۆميسونى بالآى سه ربه خوى هه لَبزارد نه كان The Independent High Electoral Commission

### مناقصة عامة دولية

#### اعلان مناقصة رقم ( 13 / I / P / 2009 )

تدعو المفوضية العليا المستقلة للانتخابات في العراق كافة الشركات الدولية المتخصصة والمؤهلة في الصناعات البلاستيكية واللدائن لتجهيزها بـ (100000) مئة الف صندوق اقتراع وفق نظام البيوع الدولية (CIP) بضمينه الرسوم الكمركية لتقديم عروضهم الى المفوضية .

#### وثائق المناقصة ومواصفاتها:

يمكن الحصول على وثائق المناقصة والمواصفات الفنية من قسم المناقصات والعقود لقاء مبلغ قدره (500000)دينار عراقي غير قابل للرد مع مراعاة الشروط ادناه. ولايجوز قبول العروض الجزأة للمواد والخدمات المطلوبة من الشركات المتقدمة .

#### الجدول الزمني والاحكام :

- يجب ان تقدم العطاءات من الشركات المتقدمة الى مبنى المفوضية على العنوان المدرج اي بظرف مغلق ومختوم في موعد لايتجاوز الساعة الواحدة (1) ب ظ من يوم الثلاثاء الموافق ( 29 /9 /2009 ) بتوقيت بغداد ولايتم استلام العطاءات بعد الموعد المذكور
- يجب ان يقوم المجهز في حالة تقديم العطاء عن طريق ممثل مخول بكتاب رسمي بتزويد المفوضية قسم المناقصات والعقود على العنوان المدرج ادناه باسما المخرولين قبل يوم واحد على الاقل من تاريخ المراجعة لتسليم العطاء او لحضور مراسيم فتح العطاء من اجل الحصول على التحويل اللازم لدخولهم مبنى المفوضية في المنطقة الدولية على العنوان المدرج ادناه.
- يمكن ارسال عطاء المناقصة عن طريق البريد المسجل (TNT, DHI, FEDEX...) والمفوضية غير ملزمة باستلام العروض الواردة عن طريق البريد المسجل المرجع بعد ميعاد غلق صندوق العطاءات حتى ولو كان سبب التأخير يعود الى دائرة البريد.
- لايجوز ارسال العطاءات عن طريق البريد الالكتروني او الفاكس او عن طريق الانترنت وسيتم رفض اي عطاء يتم ارساله بهذه الطرق.
- ستقوم لجنة فتح العطاءات بفتح العطاءات بصورة علنية وبحضور الراغبين من ممثلي الشركات المشتركة في المناقصة في تمام الساعة (10) صباحا من يوم الاربعاء الموافق (30/9/2009) بتوقيت بغداد وسيتم اشعار الشركات المشاركة في حالة حدوث اي تغييرات في موعد الفتح الجديد في وقت مناسب.
- تقوم لجنة (التقييم) التحليل والاحالة بجلسة مغلقة باحالة المناقصة للمجهز المناسب وفقاً لقواعد المناقصات والعقود العراقية وسيتم ابلاغ المجهز بالنتائج فيما بعد.
- المفوضية غير ملزمة بقبول اوطا العطاءات استناداً الى تعليمات تنفيذ العقود العامة رقم(1) لسنة(2008) ويحتمل من ترسو عليه المناقصة اجور النشر والاعلان.

العنوان : ( قسم المناقصات والعقود ، المفوضية العليا المستقلة للانتخابات ، المنطقة الدولية مقابل الامانه العامة لمجلس الوزراء، بغداد - جمهورية العراق )

البريد الالكتروني: [tender.depihec@gmail.com](mailto:tender.depihec@gmail.com)

موقع المفوضية الالكتروني: [www.ihec.iq](http://www.ihec.iq)

موبايل : 07712345692 هـ 07712345669 هـ 07806848082 هـ